
Sportující  Sokoly  ohřeje
centrální teplo
čtvrtek, 3. října 2019

Slavnostní zprovoznění nové investice, kterou využijí stovky
mladých sportovců, proběhlo 19. září.

Z původní tribuny zbyl jen betonový základ, dřevěné lavice
nahradily  moderní  červené  sedačky.  Tribuna  atletického
stadionu na Sokolském ostrově tak dostala po 70 letech nejen
novou podobu, ale její zázemí i tepelné rozvody.

Představitelé TJ Sokol se rozhodli pro centrální vytápění a
tak uvnitř vybudované šatny, rehabilitace či skladů, mají nyní
teplo z českobudějovické teplárny. “Teplárna České Budějovice,
a.s. dodává tepelnou energii do objektu Sokolovny na Sokolském
ostrově již více než 20 let. Velice si vážíme spolupráce s
organizací  TJ  Sokol,  která  se  rozhodla  využít  centrální
dálkové vytápění od naší společnosti také pro vytápění zázemí
nové tribuny. Teplárna je připravena dodávat tepelnou energii
i pro plánovanou druhou etapu výstavby“, říká Eva Krejsová,
vedoucí obchodního oddělení teplárny.

Obnova této kulturní památky, trvající deset měsíců, stála
přes 56 milionů korun. Na ni přispělo město České Budějovice
8,3 miliony korun.

Na horkovodní síť teplárny se
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do  konce  roku  napojí  také
zákazníci v “Havlindě”
čtvrtek, 3. října 2019

V této městské části nyní firma přebudovává 1,4 kilometrů
dlouhý úsek parovodů na modernější horkovodní. Stavba skončí
do poloviny listopadu a vyjde na zhruba 31 milionů korun.

„Přípravné práce zde začaly už vloni přechodem horkovodu přes
Mlýnskou stoku do ulice Polní a vybudováním rozvodu uvnitř
našeho  areálu,“  říká  Martin  Žahourek,  člen  představenstva
teplárny. Horkovod po vyvedení z teplárny vede ulicemi Polní,
Luční, Čechova, Budovcova a do části Vrchlického nábřeží.

Postup prací zde zkomplikovala rekonstrukce Mánesovy ulice,
kvůli  níž  nebylo  možné  pokládat  potrubí  v  ulicích,  které
sloužily jako objízdné trasy. Proto jejich dokončení přešlo až
do topné sezony, která navíc letos začala nebývale brzy, již
9. září. „Nicméně našich odběratelů by se to nemělo nijak
významně dotknout,“ dodal Martin Žahourek.

Jde  o  letošní  druhou  významnou  investici  Teplárny  České
Budějovice  do  rozšíření  horkovodní  distribuční  sítě.  Už  v
březnu začala stavba 3,5 km horkovodu ve čtvrti Suché Vrbné za
zhruba 100 milionů korun, kde vede vesměs v trase parovodu.
Nyní je zde vyměněno zhruba 70 procent rozvodů. Práce budou
pokračovat minimálně do konce roku s ohledem na klimatické
podmínky. Také zde jejich postup významně ovlivňují složitá
dopravně  inženýrská  řešení  stavby  v  lokalitě  s  hustou
zástavbou  a  dopravou.

Více v tiskové zprávě:

Horkovod zamířil také do Havlíčkovy kolonie. Práce potrvají až
do listopadu, zpomalila je rekonstrukce Mánesovy ulice
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